
Schriftelijke vraag toeslagen voor student met beperking
inleiding
De SP heeft de volgende schriftelijke vragen:

Hoe gaat onze gemeente om met de toelagen voor een student met beperkingen?
 

[Klik voor antwoord]

Hoe hoog is de toelagen?

[Klik voor antwoord]

Als deze toelagen geen 300 euro is, waarom is dit bedrag dan lager?

[Klik voor antwoord]

Er is een wetwijziging aangekondigd in  2019 dat dit bedrag per 1 januari 2021 300 euro 
per maand zou worden uitbetaald, echter is deze wetswijziging controversieel verklaard 
vanwege het demissionair kabinet. Tot er een nieuw kabinet is  zouden de gemeente het 
bedrag zelf al kunnen verhogen. ( deze vraag graag beantwoorden als vraag 3 ook 
ingevuld is en het bedrag hier in deze gemeente lager is dan 300 per maand) Waarom 
doet de gemeente Heerenveen dit niet?

[Klik voor antwoord]

Om hoeveel studenten met een toelagen gaat het in de gemeente?

[Klik voor antwoord]
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